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Írásbeli kérdés !
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnők Úr!

„Mikor fejeződik be а Budapest- Esztergom vasútvonal korszerűsítése? ” az Országgyűlésrő l

szóló 2012. éví XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kíváno k

benyújtani Dr. Seszták Mikós fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókörzetem Budapest agglomerációjában található és ebből adódóan egyik legégetőbb

proЫémája а közlekedés . Különösen súlyos kérdés ez Pilisvörösvár térségében, ahol már évek

óta folyik aBudapest-Esztergom vasútvonal korszerűsítése. Ez ömnagában természetesen j ó

hír, azonban а beruházás igen lassan halad előre, а korábban kijelölt határidőket а kivitelező

nem tartja be, ezért az elhúzódó munkák komoly és indokolatlan feszültséget okoznak

Pilisvörösvár és térsége lakói, vállalkozásai számára .

Aг elmúlt napokban mindezt tovább fokozta egy ideiglenes támfal megcsúszása, amel y

tovább rontotta а helyzetet.

A leírtakra tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

Мi az oka а beruházás határideje módosításainak, valamint milyen okokra vezethető

vissza а szeptember 27-én bekövetkezett földomlás .

Tisztelettel kérdezem továbbá, hogy а minisztériuma beruházás határidőre történő

befejezése érdekében milyen lépéseket tett, illetve kíván tenni а jövőben.



Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. október 7 .

Hadházy Sánd o
országgyűlési képviбelő
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